
Beste aanwezigen van de ALV, 
 
 
Middels deze brief wil ik mij graag verkiesbaar stellen als bestuurs-afgevaardigde in de 
SollicitatieCommissie (SoCo) van 2023. Ik denk dat ik om de volgende redenen geschikt ben voor deze 
rol. 
 
We zijn inmiddels al meer dan een half jaar in dit studiejaar en daarbij ben ik dus al meer dan een half 
jaar secretaris van het ACD. Hierdoor, en door de drie jaar die ik hiervoor actief heb meegemaakt bij 
het ACD, weet ik goed hoe de vereniging in elkaar zit. Vorig jaar heb ik meerdere kanten van de 
sollicitaties gezien en ik wil dit jaar vooral zorgen voor duidelijkere communicatie naar de sollicitanten 
en de ALV over het besluit van de SoCo, wanneer deze genomen is. 
 
Verder wil ik mijn kennis delen, die ik heb opgedaan in dit halfjaar als bestuur, over de benodigde 
kwaliteiten, motivaties en karaktereigenschappen van toekomstige bestuursleden en de bijbehorende 
groepsdynamiek. Als secretaris communiceer ik constant met veel verschillende mensen zowel 
binnen, als buiten de vereniging en daardoor heb ik een goed beeld gekregen van wat er nodig is voor 
elke functie binnen het bestuur.  
 
Ik neem de taak van de SoCo erg serieus en zal er alles aan doen om te zorgen dat de vereniging ook 
volgend jaar weer in goede handen terecht komt. Ik wil het beste voor deze vereniging, waar wij 
allemaal zo van houden en zou het daarom een eer vinden om de ALV te helpen bij het verkiezen van 
het volgende bestuur.  
 
Als er nog vragen zijn ben ik uiteraard bereid deze te beantwoorden op de ALV! 
 
 
Lieve groetjes en hoogachtend, 
 
Anne-Fay de Jong 
Secretaris van het 77ste bestuur des ACDs 
 

 


